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母亲的目光，是一缕温暖的春光，溢满人间真情；母亲的目光，是一抹慈祥的心灯，黑夜照亮前方；母亲节的问候，是我对您的祝福，愿您健康长寿乐无边，幸福生活到永远。以下是为您整理的《母亲节英文祝福语卡片寄语》，希望大家能够喜欢。 >1.母亲节英文祝福...
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1、祝妈妈节日快乐，幸福安康，青春长驻心中。
Wish mom festival happiness, happy life, the youth in mind.
2、孝顺母亲，每天都是母亲节，希望天下母亲都能快乐！
Filial piety mother, every day is mother\'s day, wish all mothers are happy!
3、母亲您永远是我心灵的港湾，祝亲爱的妈妈健康快乐！
Mother is always my soul harbour, you wish my dear mother healthy and happy!
4、母亲是世界上最伟大的人，祝她们节日快乐！健康幸福！
Mother is the greatest person in the world, I wish them a happy holiday! Health and happiness!
5、妈妈，是您让我拥有了更广阔的天空，是您让我看得更高，更远。
Mom, is you let me have a broader the sky, is you let me see higher and further.
6、在这个特殊的节日里我衷心祝福我的妈妈节日快乐！道一声你辛苦了！
In this special day I wish my mother happy holidays! Say you were laborious!
7、想念你的人是我，我也知道你们想我。爸、妈你们要注意身体哦！
Is I miss you, and I know that you want to me. Dad, mom you should pay attention to the body!
8、我是从故乡屋檐下飞出的一只小鸟，娇嫩的翅翼上凝聚了您老人家深情的抚爱。
I\'m from home to a bird flying out of eaves, delicate condensation on the wings of your family loving caress.
9、欢乐就是健康。如果我的祝福能为您带来健康的源泉，我愿日夜为您祈祷。
Cheerfulness is health. If the source of my blessing can bring health for you, I will pray for you day and night.
10、妈妈节日快乐！你的深思啊无法报答。只有灿烂的笑在漫漫的长路上作出回答。
Mother a happy holiday! Your thought can\'t return. Only a brilliant smile in the long long road to answer.
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1、妈妈你的女儿长大了我也懂事了，你放心吧！没有我的日子你要更加保重你自己！
Mom your daughter grew up I also understand, you can rest assured! No my days you will be more care of yourself!
2、妈妈我感谢您赐给了我生命，是您教会了我做人的道理，无论将来怎么样，我永远爱您！
Mom I thank you for give me life, is you taught me to be the truth, no matter how in the future, I love you forever!
3、就是在我们母亲的膝上，我们就获得了我们的尚、最真诚和最远大的理想，但是里面很少有任何金钱。
It is at our mother\'s knee that we got our noblest and truest and highest ideals, but there is seldom any money in them.
4、您常在给我理解的注视，您常说快乐是孩子的礼物。所以今天，我送上一个笑，温暖您的心。
Watching you often give me understanding, you often say that happiness is the gift of children. So today, I send you a smile, warm your heart.
5、妈：感谢您让咱们一家人吃的丰盛、穿的体面、乐的开怀，让我代表一家人向您说：母亲节快乐！
Mum: thank you for your great let\'s family to eat, wear decent, happy laugh, let me say to you on behalf of the family: happy mother\'s day!
6、母爱无私，伴我一生；大爱无边，给我温暖；恩情无限，赐我力量；意浓无 界，与我同在！
A mother\'s love selfless, with my life; Boundless love, give me warmth; Kindness is infinite, has given me strength; Meaning thick unbounded, with me!
7、您为我倾注了所有的精力，时光流逝，岁月无情地摧残着您的身心，这些儿子无以为报，只能在这里说一声：您辛苦了！
You as I pour all my energy, time, time ruthlessly destroyed a your body and mind, no thought to the son, can only say: here you were laborious!
8、这世界上，没有人比您更爱我；这世界上，也没有人能取代您在我心里的位置。妈妈，无论在哪里，我永远爱您。
In this world, no one more than you love me; In this world, no one can replace your position in my heart. Mom, no matter where, I love you forever.
9、妈：为了我您的黑发变白，费尽心血。今天是您的节日，妈，谢谢您！您辛苦了！儿会尽我所能报答您我最亲的妈妈！
Mama: in order to I you black hair turned white, painstakingly. Today is you of festival, mom, thank you! You were laborious! Will do my best to repay you my dearest mother!
10、并不是只有在母亲节这天才要“特别”去关心母亲，365天里，每一天都是母亲节。希望母亲能天天快乐，日日幸福！
Not only in the mother\'s day this genius to \"special\" to care for mother, 365 days, every day is mother\'s day. Hope mother can happy every day, every day happy!
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1、人生最圣洁、最美好的，就是母亲。
The life most holy, the most beautiful and good, is mother.
2、妈妈：祝您健康长寿！永远年轻！天天快乐！
Mom: I wish you longevity and health! Forever young! Happy every day!
3、您是给我以生命并抚育我成长的土地，我深深地爱着您。
You gave me life and tending to growth of the land, I deeply in love with you.
4、亲爱的老婆，我代未出世的孩子问候你，祝你节日快乐！
Dear wife, I remember her unborn child to you, wish you a happy holiday!
5、是您指引我走出第一步，帮助我找到以后的路，谢谢您，妈妈！
Is your guide me out of the first step, help me to find the way to future, thank you, mom!
6、摘一束美丽的鲜花，采一束清晨的阳光。送给你，亲爱的妈妈！
Pick a bunch of beautiful flowers, pick a bunch of the morning sun. For you, my dear mother!
7、在这个特殊的节日里我衷心祝福我的妈妈节日快乐！道一声您辛苦了！
In this special day I wish my mother happy holidays! Say you were laborious!
8、孩子的妈，今天是母亲节，你也该歇歇了，让我帮你看管一天钱行吗？
The child\'s mother, today is mother\'s day, you also should take, let me help you look after a day walker?
9、岁月的流逝能使皮肤逐日布满道道皱纹，我心目中的您，是永远年轻的妈妈。
Years can make the skin day is full of behing wrinkles, of you, in my mind is always young mother.
10、妈妈，我曾是你身边的一只备受关怀的小鸟，今天它为你衔来了一束芬芳的鲜花。
Mom, I was a highly care bird around you, today it take for you to a bouquet of fragrant flowers.
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1、妈妈我感谢你赐给了我生命，是您教会了我做人的道理，无论将来怎么样，我永远爱您！
Mom I thank you gave me life, is you taught me to be the truth, no matter how in the future, I love you forever!
2、亲爱的妈妈，你辛辛苦苦的把我养大了，你头上的白发也多了，我想对你说妈妈我爱你。
Dear mom, you worked so hard to raise me, you head of white hair also many, I want to say to you I love you mother.
3、永远不会忘记我们的母亲，永远不会因为岁月的流逝而消减我们对母亲那深深的爱。母亲节快乐！
Never forget our mother, never because the passage of time and cut our mother\'s deep love. Happy mother\'s day!
4、妈妈，感谢您！在我跌跌撞撞的时候，是您一直在支持着我。今天是您的节日，衷心祝您节日快乐！
Mom, thank you! When I stumbled, is that you\'ve been supporting me. Today is you of festival, I sincerely wish you a happy holiday!
5、今天是母亲节，愿你永远健康美丽；一切事情都顺心如意。没有鲜花，没有礼物，只有我深深的祝福！
Today is mother\'s day, wish you healthy forever beautiful; Everything goes on well with everything. No flower, no gifts, only my heartfelt greeting!
6、我的美好祝福浓得化不开；我的美好祝福深得抹不去；我的美好祝福只献给你——我最亲最爱的母亲！
Wishes my thick; that must not turn My wishes is deep compounding; My good wishes to you - I am only the most close favorite mother!
7、老妈，您脸上的皱纹不过是表示原来有过笑容的地方，在我心目中，您永远是最美的。祝您母亲节快乐！
Old mama, you wrinkles but is said the original had smile place, in my mind, you will always be the most beautiful. I wish you a happy mother\'s day!
8、虽然我们过着最平淡的生活，母爱却渗透在生活的一点一滴里。在母亲的节日里，祝福天下所有母亲幸福快乐！
Although we live in the flat, a mother\'s love is penetrating in every bit of life. In her mother\'s holiday, blessing world all mother happiness!
9、五月的鲜花，开着我的牵挂，我有很多真心话，不知道如何表达；您为我为了这个家，付出多少辛劳啊，祝福您亲爱的妈妈。
May flowers, open my obsession, I have a lot of heart, don\'t know how to express. You for this home for me, how much hard work ah, bless you my dear mom.
10、今夜你是如此美丽我的爱人，今夜你是如此迷人我的老婆，今夜我是如此爱你我的女人，节日快乐，我愿为你做一切事情！
You are so beautiful tonight my love, you are so charming my wife tonight, tonight I love you so my woman, festival happiness, I wish to do everything for you!
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1、愿妈妈安康、长寿！少劳累，多享福！
Let\'s health and long life. Enjoy less tired and more!
2、我的生命是从睁开眼睛，爱上我母亲的面孔开始的。
My life is from opened his eyes and fell in love with my mother\'s face.
3、“满目清山夕照明”愿您老晚年幸福，健康长寿！
\"There are mountains to evening lighting\" may you be old age happiness, longevity and health!
4、母亲节快乐！所有的母亲，都是这世间最尊贵的。
Happy mother\'s day! All of the mother, is the most respected in the world.
5、妈妈，虽然我老跟您发脾气，但我真的爱您！
Mom, although I always temper with you, but I really do love you!
6、母亲永远是我心灵的港湾，祝亲爱的妈妈健康快乐。
Mother is always my soul harbour, I wish my dear mother healthy and happy.
7、妈妈，您的怀抱最温暖。无论我走多远，心中永远眷恋您。
Mother, you embrace the most warm. Wherever I go far, heart forever sentimentally attached to you.
8、母亲的心是儿女的天堂。母亲是孩子未来命运的创造者。
Mother\'s heart is a paradise for children. Mother is the creator of child future.
9、眷恋如无边的海洋，一次又一次起伏的浪，想起您，多好！
Attachment as boundless ocean, again and again, rolling waves, think of you, how nice!
10、世界上能够让我献出生命的只有您，我的妈妈。我将爱您一生！
Only you can let me gave his life in the world, my mother. I will love you whole life!
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